
Základní škola Ostrava – Mariánské Hory  

Gen. Janka 1208, 709 00  Ostrava  

 

Zápis ze schůze Školské rady  

  

  

 

Datum konání:     30. 10. 2023, 17:00 hod.  

Místo konání:      

  

sborovna ZŠ Gen. Janka  

Přítomni členové ŠR:    Jana Pagáčová, MBA  

        Mgr. Karin Třaskošová, MPA  

        Bc. Petra Chejnová, DiS.  

        Ing. Yvona Dejčíková  

        Mgr. Karolína Bátrlová  

   

Host:       

  

Mgr. Bc. Martin Kolář, ředitel školy  

          

Program:   

1) Zahájení a předání potvrzení členkám zvoleným za pedagogické pracovníky a zákonné zástupce  

2) Stanovení a schválení jednacího řádu školské rady 

3) Volba předsedkyně školské rady 

4) Schválení Výroční zprávy za školní rok 2022/2023 

5) Zhodnocení zahájení školního roku 

6) Organizační a různé  

  

  

1.) Schůzi ŠR zahájil v 17:00 hod. ředitel školy Mgr. Bc. Martin Kolář, který hned po zahájení předal 

potvrzení členkám zvoleným za pedagogické pracovníky a zákonné zástupce.  

Dále seznámil přítomné s programem, který byl součástí pozvánky na 1. zasedání školské rady a zároveň 

navrhnul doplnění programu jednání o „Stanovení jednacího řádu školské rady“, viz bod 2.  

Pan ředitel konstatoval, že školská rada je usnášeníschopná, když jsou přítomni 5 z 6 členů školské rady. 

 

Následně školská rada schválila program (viz výše) 

Hlasování proběhlo s tímto výsledkem: pro 5, proti 0, zdržel se 0  

 

 

2.) Stanovení a schválení jednacího řádu školské rady 

Členové školské rady se seznámili s Jednacím řádem školské rady, který nabyl účinnosti dne 5.1.2023 

(viz příloha tohoto zápisu) a dospěli k závěru, že není třeba Jednací řád školské rady měnit, doplňovat nebo 

vydávat nový, proto bylo přistoupeno k hlasování „o stanovení a schválení Jednacího řádu školské rady, který 

nabyl účinnosti dne 5.1.2023“. 

 

Školská rada stanovila Jednací řád školské rady 

Hlasování proběhlo s tímto výsledkem: pro 5, proti 0, zdržel se 0.  

 

 

3.) Volba předsedkyně školské rady 

Pan ředitel přistoupil k následujícímu bodu jednání, a to volbě předsedkyně školské rady. Paní Ing. Yvona 

Dejčíková a paní Bc. Petra Chejnová, DiS navrhly, aby předsedkyni školské rady vykonávala paní Jana 

Pagáčová, MBA, která byla předsedkyní školské rady i v předchozím funkčním období a svou prací se v této 

funkci osvědčila. Žádný jiný návrh na předsedkyni školské rady nebyl podán, proto pan ředitel nechal o tomto 

návrhu hlasovat. 



Školská rada zvolila předsedkyni školské rady 

Hlasování proběhlo s tímto výsledkem: pro 4, proti 0, zdržel se 1.  

 

Paní Jana Pagáčová, MBA, po zvolení nejprve poděkovala, za projevenou důvěru a následně převzala od pana 

ředitele řízení průběhu školské rady.  

 

 

4.) Schválení Výroční zprávy za školní rok 2022/2023 

Před svoláním 1. zasedání školské rady pan ředitel školy zaslal všem členům školské rady k seznámení Výroční 

zprávu o činnosti školy za školní rok 2022/2023 (dále jen „výroční zpráva“). Proto nastala k výroční zprávě 

ihned diskuze (týkající se obsahu textu, financování školy, prospěchu dětí, péče o nadané děti, nabízených 

nepovinný předmětů a kroužků), na základě, které pan ředitel zodpověděl všechny jemu kladené otázky. 

Rovněž bylo členy školské rady konstatováno, že obsah a zpracování výroční zprávy splňuje všechny 

náležitosti stanovené vyhláškou. Dále pan ředitel objasnil, že po schválení výroční zprávy školskou radou 

nechá profesionálně zpracovat grafickou podobu této výroční zprávy, která bude doplněna o fotografií ředitele 

školy, fotografie ze školních akcí, z prováděných rekonstrukcí, investičních akcí, realizace přírodní zahrady 

atd.  

 

Školská rada schválila Výroční zprávu o činnosti školy za školní rok 2022/2023 

Hlasování proběhlo s tímto výsledkem: pro 5, proti 0, zdržel se 0 

 

 

5.) Zhodnocení zahájení školního roku 

Pan ředitel informoval, že školní rok 2023/2024 byl zahájen bez problému. Dětem byly u příležitosti zahájení 

školního roku předány k užívání namísto klecových šaten nové šatní skříně, které se dětem moc líbily. Každý 

žák má k dispozici svou šatní skříň. Od nového školní roku má školní jídelna a výdejna ZŠ nového vedoucího 

školní jídelny a to pana Bc. Jaroslava Slezáka. Ohlasy na školní jídelnu pod novým vedením jsou kladné, bylo 

konstatováno, že jsou jídla chutná a jejich estetická kvalita se zvýšila.  

Pan ředitel však zmínil, že se škola na začátku školního roku potýkala s potížemi fungování aplikace Bakaláři, 

které byly zapříčiněny naváděním změny zprostředkovatele internetové sítě, trvalo více než měsíc, než se 

podařilo problémy odstranit, což působilo v počáteční administrativě značné nepříjemnosti.  

 

Školská rada vzala tyto informace na vědomí. 

 

 

6.) Organizační a různé  

Pan ředitel informoval školskou radu, že informační systémy školy přejdou pod správu Ovanetu, v loňském 

roce pod doménu Ovanetu přešlo detašované pracoviště Klicperová, v letošním roce přejde hlavní budova 

ZŠ Gen. Janka. Škola usilovně pracuje na naplnění podmínek standardů konektivity, které jsou definovány 

MŠMT. Dále si škola jako nový úkol stanovila obnovu (především tiskáren) a rozšíření vybavení výpočetní 

technikou a dovybavení tříd dataprojektory, které budou pomáhat zvýšit kvalitu a efektivitu výuky. Pan ředitel 

rovněž uvedl, že na základě průzkumu zájmu rodičů a dětí zvažují od příštího školního roku případnou změnu 

nabídky výuky nepovinných předmětů a kroužků organizovaných školou. 

 

Školská rada vzala tyto informace na vědomí. 

 

Předsedkyně školské rady poděkovala přítomným a rozloučila se s konstatováním, že další zasedání školské 

rady je stanoveno na 22.11.2023. Školská rada byla ukončena v 18,20 hodin.  

 

 

V Ostravě dne 1. 11. 2023  

 

          Jana Pagáčová, MBA 

Zapsala: Mgr. Karin Třaskošová, MPA     předsedkyně ŠR  



Příloha: Jednací řád školské rady 


